
enquesta 

Creu que els pisos de 
protecció oficial haurien de 

ser de compra o de lloguer? 

• MAR SANS 
Jo crec que els pisos de 
protecció oficial haurien 
de ser de compra, 
perquè així en un futur 
ja tens l'habitatge. I no 
t'has de seguir 
preocupant pel preu dels 
pisos, ni per la situació 
de les hipoteques. 

• MANUEL EYZAGUERRI 
Estos pisos tendrían que 
ser de compra, y se 
deberían destinar a 
aquellas personas que 
realmente lo necesita-
sen. Que paguen un 
precio razonable por el 
piso y el dia de manana 
puedan ser propietarios. 

• JOSÉ MANUEL VALLE 
Hauria d'haver de tot. Hi 
haurà gent que preferirà 
comprar-lo, els que són 
de la ciutat i es volen 
quedar aquí, i voldran un 
pis econòmic. I hi haurà 
gent que el voldrà llogar, 
perquè potser no es 
quedarà a Mollet. 

• ANNA BASHDA 
De compra, perquè ja 
que pagues alguna cosa, 
almenys que et quedi 
per tu. Però també es 
veritat que si fossin de 
lloguer es podria benefi-
ciar més gent. Depèn de 
les possibilitats de 
cadascú. 

• M» DOLORES 
FERNANDEZ 

Creo que los pisos de 
protección oficial 
deberían ser de alquiler, 
porque se podria benefi-
ciar mucha mas gente. 
Luego cuando quieran 
comprar un piso, 
podrian ir al mercado. 

• ENRIQUETA GARCIA 
En la situació en que 
estan els joves, el 
treball, els salaris..., 
trobo que aquests pisos 
haurien de ser de 
Uoguer, perquè tenen un 
preu assequible. 
Almenys per als nois 
joves que estan 
començant. 

• GUILLERMOSARMIENTO 
Jo crec que haurien de 
ser de Uoguer, perquè és 
una manera de 
començar i després pot 
estar disponible per la 
resta de gent. Quan 
acaba un el Uoguer, pot 
ser un inici per un altre 
persona. 

• ANA CASADO 
Yo pienso que deberían, :. 
ser de compra, porque ' 
son mas asequibles. La 
gente se beneficia 
porque estan mucho 
mas baratos que los que 
hay actualmente en el • 
mercado. 
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